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Protokół zanonimizowany 

Protokół podlega udostępnieniu na zasadach określonych w ustawie z dnia 6 września 2001 roku o dostępie  

do informacji publicznej (t.j. Dz. U. z 2022 poz. 902), z ograniczeniami wynikającymi z art. 5 tej ustawy. W całym 

protokole wyłączono dane osobowe ze względu na prywatność osób fizycznych – podstawa wyłączenia art. 5 ust. 2 

ustawy z dnia 6 września 2001 roku  o dostępie do informacji publicznej w zw. z art. 23 ustawy z dnia 23 kwietnia 

1964 roku Kodeks cywilny. Wyłączenia dokonała Katarzyna Nowicka Inspektor ds. kancelaryjnych Rady Miejskiej w 

Ornecie. 

Protokół nr 3/2025 

XI Sesja Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. zwołana przez Przewodniczącą Rady Miejskiej 

w Ornecie w dniu 17 marca 2025 r. na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym  (t. j. Dz. U. z 2024 poz. 1465 ze zm.).  

 

Obrady transmitowane i nagrywane przez Urząd Miejski w Ornecie – rejestracja dźwięku i obrazu. Miejsce 

obrad: Sala Sesyjna Urzędu Miejskiego w Ornecie. 

Obrady rozpoczęto 26 marca 2025 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 17:40 dnia 26 marca 2025. 

Lista obecności Radnych, stanowi załącznik  nr 1 do protokołu sesji. Lista obecności zaproszonych gości, 

stanowi załącznik  nr 2 do protokołu sesji. Imienny wykaz wszystkich głosowań radnych, stanowi załącznik 

nr 3 do protokołu sesji. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Anna Bartoszewicz 

2. Alicja Grodowska 

3. Małgorzata Jankowska 

4. Marcin Jotko 

5. Piotr Junko 

6. Adam Kaczmarek 

7. Danuta Kamińska 

8. Daniel Kogut 

9. Józef Marijko 

10. Emil Rońda 

11. Andrzej Salamonik 

12. Paweł Skowyrski 

13. Józef Uzar 

14. Tomasz Włodarczyk 

15. Mariusz Wocial 
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Porządek obrad: 

1. Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu X sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 lutego 2025 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej Gminy Orneta za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Orneta za 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie za 2024 rok. 

8. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ornecie za 

rok 2024. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów podróży 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Orneta – druk 85. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Henrykowo na 

lata 2025-2032- druk 86. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia z Zarządem Dróg 

Wojewódzkich w Olsztynie na wykonanie dokumentacji projektowej przez Województwo Warmińsko-

Mazurskie – Zarząd Dróg Wojewódzkich pn. „Rozbudowa DW 528 w zakresie budowy drogi dla rowerów 

na odcinku Orneta - Osiedle Kruczy Las – SUW Orneta” – druk 87. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina 

Orneta – druk 88. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr BRM.0007.35.2023 Rady Miejskiej w 

Ornecie z dnia 30 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina 

Orneta– druk 89. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk 90. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu) o wartości przekraczającej 300.000,00 zł do Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego – Administrator Sp. z o.o. z siedzibą w Ornecie – druk 91. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Orneta na 2025 r. – druk 92. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 93. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta na 

2025 r. – druk 94. 

20. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami.  
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21. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

22. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

23. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

24. Informacje i komunikaty. 

25. Zamknięcie obrad. 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Wybiła godzina 16. Proszę o zajmowanie miejsc. Proszę już o 

ciszę. Proszę Panią Radną Małgorzatę Jankowską o odczytanie informacji. 

Radna Małgorzata Jankowska: Informacja dla uczestników 11 sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 

marca 2025 roku. Sesja Rady Miejskiej w Ornecie jest transmitowana na żywo i jest rejestrowana w formie 

dźwięku i obrazu. Nagranie sesji jest udostępniane w Biuletynie Informacji Publicznej oraz na stronie 

internetowej Urzędu Miejskiego w Ornecie. Administratorem danych osobowych jest Rada Miejska w 

Ornecie. Państwa dane osobowe będą przetwarzane w celu realizacji obowiązków prawnych ciążących na 

administratorze oraz gdy przetwarzanie jest niezbędne do wykonania zadania realizowanego w interesie 

publicznym lub w ramach sprawowania władzy publicznej powierzonej administratorowi. Podstawą 

prawną przetwarzania danych jest artykuł 6 ust. 1 litera C i E rozporządzenia Unii Europejskiej 2016 przez 

679 z dnia 27 kwietnia 2016 roku zwane RODO. W związku z artykułem 20 ust. 1 B ustawy z dnia 8 marca 

1990 roku o samorządzie gminnym stanowiącym, iż obrady Rady Gminy są transmitowane i utrwalane za 

pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie Informacji 

Publicznej i na stronie internetowej Gminy oraz w inny sposób zwyczajowo przyjęty. Pełną informację 

dotyczącą przetwarzania państwa danych osobowych można uzyskać na stronie internetowej Urzędu 

Miejskiego w Ornecie i Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu. Klauzula informacyjna wywieszona jest 

również na drzwiach wejściowych do sali, w której odbywa się sesja. Uczestnicy sesji, którzy nie chcą, aby 

ich wizerunek był rozpowszechniany, mogą stanąć w miejscu nieobjętym zasięgiem kamer. Jednocześnie 

informuję osoby uczestniczące w sesji Rady Miejskiej, aby w trakcie swoich wypowiedzi bez uzasadnionej 

potrzeby nie ujawniały danych osób niebędących funkcjonariuszami publicznymi, niepełniących funkcji 

publicznej ani niezwiązanych z tą funkcją. Przewodniczący Rady Miejskiej w Ornecie Alicja Grodowska. 

 

1. Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Dzień dobry Państwu, witam wszystkich 

Państwa serdecznie. Otwieram 11 sesję Rady Miejskiej w Ornecie. Witam koleżanki i kolegów radnych. 

Witam Pana Wojciecha Lisowskiego, radnego Powiatu Lidzbarskiego. Witam Panią Katarzynę Lasocką 

Burmistrza Ornety. Pana Daniela Piotrkowskiego Zastępcę Burmistrza. Panią Annę Kich Skarbnika Gminy. 

Przepraszam. Panią Magdalenę Jacek Radcę Prawnego. Panią Patrycję Bigott Radcę Prawnego. Pana 

Marcina Miszkiewicza Adwokata. Witam Pana Kamila Nowickiego Komendanta Straży Miejskiej w Ornecie 

wraz z pracownikiem. Witam Panią Danutę Jaroń Przewodniczącą Gminnej Komisji Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych. Witam dyrektorów szkół i przedszkoli. Witam dyrektorów jednostek 

organizacyjnych gminy. Witam Pana Jana Mikłusza Wiceprzewodniczącego Gminnej Rady Seniorów w 



 Strona 4 z 30  
BRM.0002.3.2025 Protokół nr 3/2025 XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. 

Ornecie. Witam Panią Prezes spółki TBS, pracowników Urzędu Miejskiego i mieszkańców naszej gminy. 

Zamykam punkt 1 dzisiejszego posiedzenia. 

 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Proszę o przyciśnięcie przycisku kworum. Pan Adam, radny, Kaczmarek jest obecny. Dziękuję bardzo. W 

dzisiejszej sesji uczestniczy 14 radnych. Zamykamy punkt 2. 

 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 3. Propozycje zmian porządku obrad. 

Jako pierwsza. chciałabym wprowadzić do porządku obrad po punkcie 19, punkt 20. Rozpatrzenie projektu 

uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji związanej ze zróżnicowaniem terminów wakacji szkolnych. Kto z 

Państwa radnych, imiennie tu wyczytam, jest za wprowadzeniem. A, głosowanie normalnie, tak? Dobrze. 

Dziękuję bardzo. Czyli głosujemy. Kto jest za tym, żeby wprowadzić punkt 20? Dziękuję bardzo. 14 radnych 

jest za, jednogłośnie za wprowadzeniem punktu 20. 

Głosowano w sprawie: Propozycje zmian porządku obrad. Wprowadzenie jako punkt 20 porządku obrad - 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji związanej ze zróżnicowaniem terminów 

wakacji szkolnych - druk 95. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I jeszcze chciałabym zmienić nazwę punktu 20, porządku 

dzisiejszej, dzisiejszej sesji. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia 

porozumienia określającego zasady współpracy i współfinansowania wykonania dokumentacji projektowej 

dla zadania pod nazwą ,,Rozbudowa drogi wojewódzkiej 528 w zakresie budowy drogi dla rowerów na 

odcinku Orneta-Osiedle Kruczy Las-SUW Orneta . Jest to druk 87. Tutaj zmieniła się nazwa, dlatego musimy 

zmienić całą nazwę. Kto z Państwa radnych jest za zmianą? Proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? 

Kto się wstrzymał? Jednogłośnie 14 głosami za, zostanie zmieniona nazwa punktu 12. Teraz chwilę czasu 

potrzebujemy, żeby Pani Kasia uaktualniła. Chyba, że jeszcze ktoś chce wprowadzić jakieś zmiany? Nie 

zapytałam. Nie widzę, a więc tylko te 2. Dziękuję bardzo. Zamykamy punkt 3. 

 

Głosowano w sprawie: Propozycje zmian porządku obrad. Zmiana nazwy punktu 12 porządku obrad na 

,,Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia określającego zasady 

współpracy i współfinansowania wykonania dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Rozbudowa DW 

528 w zakresie budowy drogi dla rowerów na odcinku Orneta - Osiedle Kruczy Las – SUW Orneta” - druk 

87 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Zmieniony porządek obrad: 

1. Otwarcie XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Propozycje zmian porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu X sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 lutego 2025 r. 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej Gminy Orneta za 2024 rok. 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Orneta za 2024 rok. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie za 2024 rok. 

8. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024. 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ornecie za rok 

2024. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów podróży 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Orneta – druk 85. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Henrykowo na 

lata 2025-2032- druk 86. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia określającego zasady 

współpracy i współfinansowania wykonania dokumentacji projektowej dla zadania pn. „Rozbudowa DW 

528 w zakresie budowy drogi dla rowerów na odcinku Orneta - Osiedle Kruczy Las – SUW Orneta” - druk 

87 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina 

Orneta – druk 88. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr BRM.0007.35.2023 Rady Miejskiej w 

Ornecie z dnia 30 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina 

Orneta– druk 89. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk 90. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu) o wartości przekraczającej 300.000,00 zł do Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego – Administrator Sp. z o.o. z siedzibą w Ornecie – druk 91. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Orneta na 2025 r. – druk 92. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 93. 
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19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta na 

2025 r. – druk 94. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji związanej ze zróżnicowaniem terminów 

wakacji szkolnych - druk 95. 

21. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

22. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

23. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

24. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

25. Informacje i komunikaty. 

26. Zamknięcie obrad. 

 

4. Przyjęcie protokołu X sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 lutego 2025 r. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 4. Przyjęcie protokołu 10 sesji Rady 

Miejskiej w Ornecie w dniu 26 lutego 2025 roku. Wszyscy otrzymaliśmy protokół w programie e-Sesja, 

mieliśmy możliwość zapoznania się. Czy są pytania do protokołu? Nie widzę, a więc przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Proszę o przyciśnięcie przycisku. Kto jest 

przeciw? Jednogłośnie, protokół został przyjęty 14 głosami za. Zamykamy punkt 4. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu X sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 lutego 2025 r. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony 

Osób Doznających Przemocy Domowej Gminy Orneta za 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 5. Sprawozdanie z realizacji Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej 

Gminy Orneta za 2024 rok. Sprawozdanie szczegółowo zostało omówione podczas posiedzenia wszystkich 

komisji stałych. Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z 

Państwa radnych jest za przyjęciem sprawozdania? Proszę o przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto 

się wstrzymał? Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie, 14 głosami za. Zamykamy punkt 5. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Sprawozdania z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy 

Domowej oraz Ochrony Osób Doznających Przemocy Domowej Gminy Orneta za 2024 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 
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PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Sprawozdanie z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy Domowej oraz Ochrony Osób 

Doznających Przemocy Domowej Gminy Orneta za 2024 rok - stanowi załącznik nr 4 do protokołu sesji. 

6. Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Orneta za 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 6. Sprawozdanie z Gminnego Programu 

Wspierania Rodziny w Gminie Orneta za 2024 rok. Sprawozdanie było omawiane podczas posiedzenia 

komisji stałych. Czy są może jeszcze pytania do sprawozdania? Nie widzę, a więc przechodzimy do 

głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem sprawozdania? Proszę o przyciśnięcie przycisku. Kto 

jest przeciw, kto się wstrzymał? Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie. Zamykamy punkt 6 

dzisiejszego posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Sprawozdania z Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie 

Orneta za 2024 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Sprawozdanie z Gminnego Programu Wspierania Rodziny w Gminie Orneta za 2024 rok- stanowi załącznik 

nr 5 do protokołu sesji. 

7. Sprawozdanie z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie za 2024 rok. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 7. Sprawozdanie z działalności Miejsko 

-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie za 2024 rok. Na posiedzeniu komisji stałych szczegółowo 

tutaj pani dyrektor omówiła nam Sprawozdanie, była dyskusja. Czy są pytania do sprawozdania? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem sprawozdania? Kto jest 

przeciw, kto się wstrzymuje? Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 14 głosami za. Zamykamy punkt 

7. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Sprawozdania z działalności Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Ornecie za 2024 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ornecie za 2024 rok - 

stanowi załącznik nr 6 do protokołu sesji. 

8. Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024. 



 Strona 8 z 30  
BRM.0002.3.2025 Protokół nr 3/2025 XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 8. Raport z realizacji Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 

2024. Raport omówiony był podczas posiedzenia komisji stałych. Czy są jeszcze może pytania? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu, proszę o 

przyciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał? Kto jest przeciw? Raport został przyjęty jednogłośnie. Zamykamy 

punkt 8 dzisiejszego posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Raportu z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Raport z realizacji Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii za rok 2024 – stanowi załącznik nr 7 do protokołu sesji. 

 

9. Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ornecie za 

rok 2024. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 9. Sprawozdanie z działalności Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ornecie za rok 2024. Sprawozdanie z działalności 

Komisji było również na posiedzeniu wszystkich komisji stałych szczegółowo omówione. Czy są pytania do 

sprawozdania? Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem? 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymuje? Sprawozdanie zostało przyjęte jednogłośnie 14 głosami za. Zamykam 

punkt 9. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie Sprawozdania z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Ornecie za rok 2024. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0),  WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Sprawozdanie z działalności Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Ornecie za rok 

2024 – stanowi załącznik nr 8 do protokołu sesji. 

 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów podróży 

przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Orneta – druk 85. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 10. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów podróży przewodniczącemu organu wykonawczego 
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jednostki pomocniczej Gminy Orneta druk numer 85. Tutaj zgodnie z wnioskiem pana radnego, cały 

poprawiony, już został załączony wczoraj do e-Sesji, ale proszę pana Burmistrza o informacje na temat tego 

projektu. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Pani Przewodnicząca, Szanowni Państwo Radni, 

przedstawię projekt. W zasadzie projekt zawiera 2 zmiany. Zmiany, które były już tutaj ostatnio 

przedstawiane i obradowane. Chodzi o zwiększenie diety dla sołtysów i dla przewodniczących zarządu 

osiedla. Zwiększa się tą kwotę diety z 300 na 400 złotych dla sołtysów i zwiększa się kwotę dla 

przewodniczących zarządu osiedla mieszkańców z 270 na 300 złotych. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? Proszę o 

podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Zamykamy punkt 10. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zasad wypłacania diet i zwrotu kosztów 

podróży przewodniczącemu organu wykonawczego jednostki pomocniczej Gminy Orneta – druk 85. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.12.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu sesji. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy Miejscowości Henrykowo 

na lata 2025-2032- druk 86. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 11. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zatwierdzenia planu odnowy miejscowości Henrykowo na lata 2025- 2032. Proszę Panią Burmistrz 

o wprowadzenie do projektu. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Witam serdecznie Szanowni Państwo, Wysoka Rado. W ramach 

inicjatywy samorządu województwa warmińsko-mazurskiego pod nazwą Odnowa wsi województwa 

warmińsko-mazurskiego, wieś Warmia, Mazury i Powiśla, Sołectwo Henrykowo zostało zakwalifikowane do 

programu, w ramach którego może pozyskać dofinansowanie ze środków samorządu województwa 

warmińsko-mazurskiego na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych. I wobec powyższego niezbędne jest 

uchwalenie, zatwierdzenie Planu Odnowy miejscowości wsi Henrykowo na lata 2025 -2032. I ta uchwała 

dotyczy właśnie sprawy zatwierdzenia tego planu. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z państwa radnych jest za przyjęciem? Proszę o podniesienie 

mandatu, przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta 

jednogłośnie. Zamykamy punkt 11 dzisiejszego posiedzenia. 
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Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Odnowy 

Miejscowości Henrykowo na lata 2025-2032- druk 86. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.13.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 10 do 

protokołu sesji. 

Zanonimizowana Uchwała nr BRM.0007.13.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi 

załącznik nr 10a do protokołu sesji. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia określającego 

zasady współpracy i współfinansowania wykonania dokumentacji projektowej dla zadania pn. 

„Rozbudowa DW 528 w zakresie budowy drogi dla rowerów na odcinku Orneta - Osiedle Kruczy Las – 

SUW Orneta” - druk 87 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 12. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia określającego zasady współpracy i współfinansowania 

wykonania dokumentacji projektowej dla zadania pod nazwą ,,Rozbudowa drogi wojewódzkiej 528 w 

zakresie budowy drogi dla rowerów na odcinku Orneta - Osiedle Kruczy Las-SUW Orneta. Proszę pana 

Burmistrza o informację na temat projektu uchwały.  

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Szanowni Państwo, zmiana dotyczy tylko i wyłącznie 

udzielenia dotacji dla województwa warmińsko-mazurskiego, dla Zarządu Dróg Wojewódzkich. Tego 

zadania nie będzie wykonywała Gmina Orneta z uwagi na to, że środki, które zostaną na to przeznaczone 

są zbyt małe na wykonanie tej dokumentacji, ale po rozmowach z dyrektorem Zarządu Dróg Wojewódzkich 

całe to zadanie oczywiście biorą już na siebie, po wyłonieniu wykonawcy tego zadania. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu? Proszę o 

podniesienie mandatu, naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Projektu przepraszam. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie, 14 głosami za. Zamykamy punkt 12. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia woli zawarcia porozumienia 

określającego zasady współpracy i współfinansowania wykonania dokumentacji projektowej dla zadania 

pn. „Rozbudowa DW 528 w zakresie budowy drogi dla rowerów na odcinku Orneta - Osiedle Kruczy Las – 

SUW Orneta” - druk 87 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 
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Uchwała nr BRM.0007.14.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 11 do 

protokołu sesji. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina 

Orneta – druk 88. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 13. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina Orneta. Proszę Panią Burmistrz o 

informację na temat projektu uchwały. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Szanowni Państwo, na wniosek mieszkańców uchwała ta dotyczy 

przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów 

położonych w miejscowości Bażyny, a mianowicie dokładnie terenu działek 258/1 i 252, obręb Bażyny. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do 

projektu uchwały? Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za podjęciem 

uchwały, proszę o podniesienie mandatu, przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. Zamykamy punkt 13. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb 

Bażyny, gmina Orneta – druk 88. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.15.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 12 do 

protokołu sesji. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr BRM.0007.35.2023 Rady Miejskiej w 

Ornecie z dnia 30 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina 

Orneta– druk 89. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 14. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie zmiany uchwały numer BRM.0007.35.2023 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 sierpnia 2023 roku 

w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb Bażyny, gmina Orneta. Proszę Panią Burmistrz o 

informację na temat projektu uchwały. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Szanowni Państwo, analogicznie do poprzedniej uchwały, również na 

wniosek mieszkańców, uchwała ta dotyczy zmiany przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego terenu obejmującego działki, obejmujące obręb Bażyny. Jest tutaj 

14 załączników i wszystko było omawiane na komisjach budżetowej, jak również wspólnej. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos? 

Nie widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały, 

proszę o naciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta jednogłośnie 

14 głosami za. Zamykamy punkt 14. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr BRM.0007.35.2023 

Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 30 sierpnia 2023 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego terenów położonych w miejscowości Bażyny, obręb 

Bażyny, gmina Orneta– druk 89. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.16.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 13 do 

protokołu sesji. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – druk 90. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 15 dzisiejszego posiedzenia. 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub 

roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Proszę panią Skarbnik o informacje na 

temat projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Szanowni Państwo, udziela się dotacji dla Parafii Rzymskokatolickiej w 

Henrykowie z budżetu gminy Orneta, w wysokości 15 tysięcy złotych z przeznaczeniem na realizację w roku 

2025 robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków. Między innymi na naprawę 

instalacji odgromowej na dachu kościoła świętej Katarzyny w Henrykowie. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem, proszę o podniesienie 

mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta 13 głosami 

za, przy 1 głosie wstrzymującym. Zamykamy punkt 15 dzisiejszego posiedzenia. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków – 

druk 90. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Józef Uzar, 

Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Paweł Skowyrski, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 
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Uchwała nr BRM.0007.17.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 14 do 

protokołu sesji. 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu 

niepieniężnego (aportu) o wartości przekraczającej 300.000,00 zł do Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego – Administrator Sp. z o.o. z siedzibą w Ornecie – druk 91. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 16. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia wkładu niepieniężnego, aportu o wartości przekraczającej 

300 tysięcy złotych do Towarzystwa Budownictwa Społecznego, Administrator Spółka z o.o. z siedzibą w 

Ornecie. Proszę panią Skarbnik o informacje na temat projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Zgodnie z paragrafem 4 uchwały Rady Miejskiej w Ornecie z 2023 roku w 

sprawie określenia zasad wnoszenia, cofania i zbywania akcji udziału do spółek na podstawie 

sporządzonego operatu szacunkowego, sporządzonego w celu określenia wartości rynkowej lokalu 

użytkowego o powierzchni 235 metrów kwadratowych, określono wartość w wysokości 536 tysięcy złotych. 

Spółka TBS z siedzibą w Ornecie wystąpiła z wnioskiem o dokapitalizowanie spółki poprzez zwiększenie 

kapitału zakładowego spółki i pokrycie nowo powstałych udziałów aportem, wkładem niepieniężnym, w 

postaci właśnie tego lokalu, co wcześniej przytoczyłam. Ten lokal znajduje się przy ulicy Pionierów 3. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Otwieram dyskusję. Czy są pytania do projektu 

uchwały? Proszę bardzo pan radny Adam Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Państwo Burmistrzowie, Szanowni Państwo. 

Ja chciałbym się dopytać o ten czynsz dzierżawny, który płacił Babiniec z tego lokalu. Ile on wynosi 

miesięcznie lub rocznie do budżetu? I korzystając z obecności pani Prezes na sali, chciałbym się dopytać o 

plany dotyczące funkcjonowania tego lokalu, bo tutaj wiele mówiliśmy na Komisji Gospodarki, czy na 

komisji, na wspólnym posiedzeniu komisji o tym, że ma pani jakąś wizję zagospodarowania tego lokalu, 

wykorzystania go dla innych celów. Chciałbym się tutaj o te szczegóły dowiedzieć. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Zapraszam panią Prezes. 

Prezes TBS Administrator Sp. z o.o. Anna Orszewska: Nie ma żadnych innych planów wykorzystania tego 

lokalu. Rozważaliśmy możliwość podzielenia tego lokalu zgodnie z sugestiami Babińca, przysłowiowo, 

znaczy tak potocznie będę używała nazwy Babińca, który sugerował, że nie wykorzystuje całej powierzchni. 

Natomiast nie jest to plan do wykonania, jest to do rozwagi. Jeżeli chodzi o zasadniczą działalność tego 

lokalu, to na tę chwilę, dopóki Babiniec będzie chciał funkcjonować, TBS Administrator nie ma żadnych 

innych planów. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Jeszcze tu Pan Radny pytał o wysokość czynszu. 

Prezes TBS Administrator Sp. z o.o. Anna Orszewska: Wysokość czynszu pozostanie na niezmienionym 

poziomie, my nie planujemy tutaj podwyżki tego czynszu i absolutnie nie zrobimy nic, co mogłoby w jakiś 

sposób tutaj, jakby zaszkodzić gminie, o może tak powiem. Jaka wartość jest tego wpływu? O teraz mnie 

Pan zaskoczył i nie jestem przygotowana na odpowiedź na to pytanie. To jest myślę, że w granicach 2 tysięcy. 

Czy może ponad 2 tysiące trochę. Ja nie wiem dokładnie, powiem szczerze. Tak.  

Radny Adam Kaczmarek: Dziękuję bardzo. 

Prezes TBS Administrator Sp. z o.o. Anna Orszewska: Proszę bardzo. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania jeszcze do projektu uchwały? Nie 

widzę, a więc przech... Jeszcze? Nie, to coś elektronika źle pokazała. A więc przechodzimy do głosowania. 

Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Proszę o podniesienie mandatu i przyciśnięcie przycisku. 

Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została podjęta 10 głosami za. Coś mi tu system źle pokazuje. 

3 się wstrzymało. Dobrze, teraz już wszystko było dobrze. Przy 4 głosach wstrzymujących. Zamykam punkt 

16. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej wniesienia 

wkładu niepieniężnego (aportu) o wartości przekraczającej 300.000,00 zł do Towarzystwa Budownictwa 

Społecznego – Administrator Sp. z o.o. z siedzibą w Ornecie – druk 91. 

Wyniki głosowania ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (10) Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr Junko, Danuta 

Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) Anna Bartoszewicz, Adam Kaczmarek, Paweł Skowyrski, Józef Uzar,  

BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.18.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 15 do 

protokołu sesji. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Orneta na 2025 r. – druk 92. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 17. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt 

na terenie gminy Orneta na 2025 rok. Proszę pana Burmistrza o informacje na temat projektu uchwały. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Raz w roku, gmina ma obowiązek, do końca marca podjąć 

taki program. Program zawiera sposób opieki, sposób wydatkowania na takie zwierzęta bezdomne. I tutaj 

wszystko jest przedstawione, więc było już dosyć dużo razy omawiane na komisjach, więc jeżeli są jakieś 

pytania to słucham.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, a więc 

przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem protokołu proszę o podniesienie 

mandatu i przyciśnięcie przycisku. Kto się wstrzymał, kto jest przeciw? Dziękuję bardzo. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Zamykamy punkt 17. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Orneta na 2025 r. – 

druk 92. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 
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Uchwała nr BRM.0007.19.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu sesji. 

18. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 93. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 18. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Orneta na lata 2025-

2034. Proszę panią Skarbnik o informacje na temat zmian zawartych w projekcie uchwały. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Dokonane zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej są spójne ze 

zmieniającą uchwałę w sprawie budżetu gminy Orneta na rok 2025 i dotyczą one wartości zbiorczych. 

Między innymi planuje się w 2025 roku udzielenie pożyczki długoterminowej dla Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji i PWiK spółka w Ornecie w kwocie 400 tysięcy złotych ze spłatą w latach rocznych 

poczynając od roku 2026, 40 tysięcy w 2027, 90 tysięcy w 2028, 90 tysięcy w 2029 również i, i w 30 też po 

90 tysięcy. I w załączniku numer 2 dodaje się kolejne wieloletnie przedsięwzięcia. Są to zadania ze środków 

pozyskanych z programów funduszów europejskich realizowane przez naszą jednostkę Miejski Ośrodek 

MGOPS i to jest Akademia Rodzinna oraz Klub Integracji Społecznej 2 część. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Nie widzę, 

a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem uchwały? Proszę o 

podniesienie mandatu i na wciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała została 

podjęta 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. Zamykamy punkt 18. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Orneta na lata 2025 – 2034 – druk 93. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Uzar, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.20.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu sesji. 

19. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta 

na 2025 r. – druk 94. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 19. Rozpatrzenie projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Orneta na 2025 rok. Proszę panią Skarbnik o 

informacje o zmianach, które są w projekcie uchwały. 

Skarbnik Gminy Anna Kich: Zwiększa się dochody w kwocie 400 tysięcy złotych z przeznaczeniem na 

udzielenie pożyczki dla Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji w wygładach, które przedstawiłam przy 

zmianie WPF-u. Dochody, zwiększa się dochody budżetu gminy o kwotę 643 tysiące 724 złote z tytułu 2 

projektów, które środki zostały pozyskane z programu Funduszu Europejskiego dla Warmii i Mazur w kwocie 

491 tysięcy z przeznaczeniem na realizację tych projektów przez 2025 roku przez MGOPS. Zwiększenie 

uzupełnienie dochodów. Zgodnie z pismem z Ministerstwa Finansów z tytułu przyznanej rezerwy na 
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pokrycie części skutków wzrostu średnich wynagrodzeń nauczycieli od 1 stycznia 2025 w kwocie 147 

tysięcy. I tutaj proponujemy taki podział: Szkoła Podstawowa nr 1- 80 tysięcy, Szkoła Podstawowa nr 4 - 40 

tysięcy i Szkoła Podstawowa nr... w Bażynach 27 tysięcy. I zwiększenie 4 tysiące 719, są to środki pozyskane 

z Krajowego Funduszu Szkoleniowego na szkolenia w Szkole Podstawowej, w Szkole Podstawowej w 

Bażynach. Przeniesienia dokonuje się, przeniesienia z planu z bieżącego utrzymania dróg w wysokości 264 

tysiące z przeznaczeniem na opracowanie projektu budowlano wykonawczego dla zadania Przebudowa 

drogi gminnej ulica Gdańska w Ornecie, w kwocie 60 tysięcy 300 oraz na pokrycie waloryzacji wypłaconego 

odszkodowania w 2023 na rzecz Agencji Mienia Wojskowego w Olsztynie za nieruchomość stanowiącą 

drogę położoną w obrębie Krzykał, która przeszła w mocy prawa na własność gminy w latach 98-99. Jest to 

kwota 204 tysiące 23 złotych. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są pytania do projektu uchwały? Proszę Pan 

Piotr Junko, pierwszy mi się wyświetlił. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Dzień dobry. Pani Burmistrz, koleżanki, koledzy radni, Szanowni 

Państwo. Ja mam w związku z projektem tej uchwały pytanie, dlaczego gmina musi dofinansować, 

właściwie to udzielić pożyczki Przedsiębiorstwu PWiK w kwocie 400 tysięcy złotych. Prosiłbym o taką 

informację, czym to jest spowodowane? Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Proszę Panią Burmistrz. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Szanowni Państwo, sytuacja spółki naszej gminnej PWiK jest 

dramatyczna. Z uwagi na to pan Prezes zwrócił się do nas z pismem o wsparcie. Dotychczas udzielane było 

wsparcie, ale w formie dotacji. Postanowiliśmy, z uwagi na to, że jest zarówno nowy skład, nowy prezes i 

nowe rozdanie, udzielić pożyczki. Kwota 400 tysięcy zaspokoi jedynie bieżące wierzytelności, które spółka 

ma na kredytach, na zobowiązaniach, wobec Energii, wobec dostawców ciepła, czyli dosłownie bieżące, bo 

potrzeby są dużo większe. I tak naprawdę, żeby zbilansować, wyzerować, to potrzebne byłoby 800 tysięcy 

na dzień dzisiejszy dla spółki. Z uwagi na to, że Gmina też nie posiada takich środków, które mogłaby 

przeznaczyć już teraz, zaproponowaliśmy formę pożyczki. Uważamy, że jest to forma dobra, bo nie jest to 

ryba tylko wędka, którą mam nadzieję Prezes, nowy, wykorzysta dobrze. Jest to pożyczka celowa, więc nie 

tak jak do tej pory dawane były pieniądze i tak naprawdę nikt nie wiedział, na co one będą wydatkowane. 

Nikt nie rozliczał dotychczas Prezesa, na co konkretnie wykorzystywane były środki. My w tej chwili 

dokładnie celujemy i wiemy, że będzie to na to, a nie na inny cel wydatkowane. Więc to jest też taki 

warunek, a zależy nam bardzo na spółce, dlatego że jak Państwo wiecie jest to strategiczna spółka. Spółka, 

która zaopatrza nas, mieszkańców, w bezpieczeństwo, czyli wodę, wywóz nieczystości. Bez tego, bez tej 

spółki miasto niestety stanęłoby na krawędzi, no mogłabym nawet powiedzieć, że no komfort życia 

mieszkańców mógłby być zagrożony bardzo mocno. Więc z całym sercem jesteśmy za tym, żeby Spółkę 

wesprzeć i doprowadzić do tego, żeby nastąpiła stabilizacja, bo potencjał jest duży, pracownicy chcą 

pracować, co nas bardzo cieszy. Pan Prezes też się bardzo zaangażował, bardzo mocno pracuje na to, żeby 

spółka zaczęła wreszcie normalnie, dobrze funkcjonować. Także tu kibicujemy, mam nadzieję, że te nasze 

starania przyczynią się do tego, że będzie dobrze. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Pan radny Marcin Jotko. 

Radny Marcin Jotko: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Państwo Burmistrzowie, Szanowni Państwo, Pani 

Burmistrz. Ja mam pytanie dotyczące, bo to, że trzeba PWiK dofinansować, to nie podlega żadnym 

wątpliwościom. Sytuacja jest jaka jest, dowiedzieliśmy się o niej w ostatnim czasie. Komisja Rewizyjna, 

która przeprowadzała tam kontrolę, nie wykazywała takich rzeczy, ale to już jest za nami, teraz trzeba 
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reagować. Ja mam pytanie dotyczące samej formy wsparcia w PWiK-u, to znaczy pożyczki. Mam kilka 

wątpliwości i nie wiem, czy to pytanie do Pani, czy bardziej do Państwa prawników, bo tak, pożyczka wiąże 

się z kilkoma rzeczami. W orzecznictwie prawnym, które tam zdołałem przeczytać, jest wyraźnie napisane, 

że gmina może dofinansować Spółkę w formie pożyczki, ale kwoty środków, które będą przekazane, muszą 

być wydatkowane na zadania własne gminy. No i teraz, na kanwie tego, co Pani mówi, że tam są braki na 

energii, braki na wynagrodzeniach pracowników, czy przy przyszłej kontroli nie będzie problemu z tym, że 

ktoś zarzuci, że opłacanie energii nie za bardzo jest związane z wykonywaniem zadań gminy. To jest pierwsza 

rzecz. Druga rzecz, kwestie samej pożyczki, regulowane są przez akty prawne, które mówią o kilku rzeczach. 

Czy w tej formie pożyczki będzie występował na przykład podatek od czynności cywilnoprawnych? I czy 

będziemy go płacić jako gmina, czy jako spółka? To jest kolejna rzecz. Druga, następna sprawa, to kwestia 

tego, jak będzie wyglądała dalsza współpraca z PWiK-iem, bo tak jak Pani wspomniała kwoty na tą chwilę 

będą ratować spółkę, ale w dalszej przyszłości może się pojawić kolejna potrzeba udzielenia kolejnych 

pożyczek. Jeżeli nie daj Boże, stałoby się tak, że spółka bankrutuje, czy na gminę nie zostanie narzucona 

dodatkowa kara lub forma dyscypliny finansowej za wydatkowanie tych pieniędzy i nie zwrócenie tych 

pieniędzy, tak? Bo jeżeli PWiK, nie daj Boże by upadł, lub zmieniłby swoją formę, no niestety spółka jako 

taka sama by tego nie dała. A, kwestia oprocentowania. Czy jest ustalona jakaś kwota tej stawki 

procentowej, którą będzie płacił PWiK? Ja wiem, że była kwestia mówiona o tym, że może być ewentualne 

umorzenie tych odsetek, ale jeżeli zawrzemy tą pożyczkę zgodnie z prawem, to takie umorzenie może być 

bardzo wątpliwe. Urząd Skarbowy może mieć z tym pewne pretensje. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Proszę panią Mecenas. 

Radca Prawny Magdalena Jacek: Dzień dobry, witam serdecznie. Szanowni Państwo, tak, pożyczka będzie 

oprocentowana, to nie będzie jakieś duże oprocentowanie, będzie w wysokości 5% cały okres udzielenia 

pożyczki w łącznej kwocie 20 tysięcy złotych, więc tutaj unikamy, unikamy zarzutu pozorności, tak, jakby 

rozumiem, do którego Pan dąży, czyli, że mamy do czynienia z darowizną albo z jakimś takim 

przysporzeniem nieodpłatnym, więc to będzie. Jeżeli chodzi o PCC to...  

Adwokat Marcin Miszkiewicz: Pożyczka udzielona zgodnie z obowiązującymi przepisami, pożyczka 

udzielona przez wspólnika, a takim wspólnikiem jest Gmina Orneta, własnej spółce, nie podlega 

opodatkowaniu od osób cywilno-prawnych, więc tego podatku nie ma. 

Radca Prawny Magdalena Jacek: Jeszcze jakie było 3 pytanie?  

Radny Marcin Jotko: Kwestia tego czy, nie zarzuci nam ktoś tego, że... Na bieżące wydatki... [Rozmowa 

wielu osób niezrozumiała] 

Radca Prawny Magdalena Jacek: Pożyczka tak naprawdę, ona jest związana z wnioskiem pana Prezesa i 

informacjami, które przedstawiał, chyba również na komisjach. Natomiast to nie jest stricte pożyczka 

celowa, tak? Oczywiście w treści umowy pożyczki będzie preambuła, która opisuje jakby dlaczego, dlaczego 

gmina udziela tej pożyczki. Natomiast nie jest to stricte celowa, celowa pożyczka, tak, więc tutaj nie, nie, 

też się nie martwimy o taki, o taki zarzut.  

Adwokat Marcin Miszkiewicz: Jakby też idąc takim tropem, bez opłacenia, jest związek, jest bezpośredni 

związek przyczynowo-skutkowy, gdyż bez opłacenia rachunków za energię elektryczną, spółka w przypadku 

wyłączenia tejże energii nie będzie mogła realizować właśnie zadania własnego gminy, więc jakby ten 

związek jest zachowany, to po pierwsze. A po drugie, tutaj myślę, że wskazała jeszcze pani Mecenas, z jednej 

strony staraliśmy się go uniknąć wprost wskazywania na co Prezes będzie miał przeznaczone te środki, ale 

z drugiej strony będzie musiał się rozliczyć z Panią Burmistrz. Tak czy z gminą, z wydatkowania tychże 
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środków, więc jakby kontrola ma być nad tym właśnie poprzez nadzór właścicielski, nad wydatkowaniem 

tychże środków i tak jak powiedziała pani Mecenas z preambuły i z ducha tej umowy, jeżeli mogę tak się 

wyrazić, wynika właśnie to, że ma być ona przeznaczona przede wszystkim na bieżące potrzeby i spłaty 

bieżących, wymaganych zobowiązań.  

Radca Prawny Magdalena Jacek: Jest ona udzielona w ślad za wnioskiem, który był poparty również, 

również, dyskusją oczywiście, ale również jakby takim zestawieniem sald, które należy pokryć, więc w 

oparciu o te dokumenty został sporządzony dokument, dokument umowy i jakby decyzja o przekazaniu 

tych środków i takiego właśnie trochę nieformalnego celu, celu tej pożyczki. 

Adwokat Marcin Miszkiewicz:  Jeszcze miał pan jedno pytanie, przepraszam, czy to wszystko?  

Radca Prawny Magdalena Jacek: O współpracę...?  

Radny Marcin Jotko: Już tej rzeczy, o której wspomniałem, nie będziemy omawiać… [wypowiedź 

niezrozumiała]. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska:  Czy jeszcze...  

Radca Prawny Magdalena Jacek: Właśnie liczymy, że spółka nie zbankrutuje, że tak powiem, mając środki 

na to, aby zaspokoić, zaspokoić, w dużej mierze zaspokoić pewne zaległości i tym samym móc prowadzić 

działalność, która umożliwi dalsze funkcjonowanie i dalsze zarobkowanie, no i utrzymanie się, nie 

doprowadzi do, do bankructwa. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo i jeszcze pan radny. Proszę bardzo. 

Radny Marcin Jotko: Żeby to uściślić, moje pytanie nie miało na celu negowania tego, tylko chciałem 

usłyszeć to od ludzi, którzy się na tym znają, bo czytając te orzecznictwa tam jest bardzo dużo takich różnych 

dziwnych przypadków, które no wzbudzały wątpliwości, ale cieszę się, że jest tu wszystko powyjaśniane, że 

będzie tutaj trzymała rękę na pulsie. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Proszę o podniesienie mandatu, przyciśnięcie przycisku. Kto jest przeciw, kto się wstrzymał? Uchwała 

została podjęta 13 głosami za, przy 1 głosie wstrzymującym. Zamykamy punkt 19 dzisiejszego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Orneta na 2025 r. – druk 94. 

Wyniki głosowania ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (13) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Józef Uzar, BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.21.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 18 do 

protokołu sesji. 

20. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji związanej ze zróżnicowaniem 

terminów wakacji szkolnych - druk 95. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 20. Rozpatrzenie projektu uchwały w 

sprawie rozpatrzenia petycji związanej ze zróżnicowaniem terminów wakacji szkolnych. Odczytam projekt 

uchwały. 
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Przewodnicząca Rady Miejskiej Alicja Grodowska odczytała projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji 

związanej ze zróżnicowaniem terminów wakacji szkolnych - druk 95. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Czy ktoś z Państwa radnych ma pytania do projektu uchwały? Nie 

widzę, a więc przechodzimy do głosowania. Kto z Państwa radnych jest za przyjęciem projektu uchwały? 

Proszę o przyciśnięcie przycisku, podniesienie mandatu. Kto jest przeciw? Kto się wstrzymał? Uchwała 

została podjęta jednogłośnie 14 głosami za. Zamykamy punkt 20 dzisiejszego posiedzenia. 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji związanej ze 

zróżnicowaniem terminów wakacji szkolnych - druk 95. 

Wyniki głosowania ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (14) Anna Bartoszewicz, Alicja Grodowska, Małgorzata Jankowska, Marcin Jotko, Piotr 

Junko, Adam Kaczmarek, Danuta Kamińska, Daniel Kogut, Józef Marijko, Andrzej Salamonik, Paweł 

Skowyrski, Józef Uzar, Tomasz Włodarczyk, Mariusz Wocial 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1), Emil Rońda 

 

Uchwała nr BRM.0007.22.2025 Rady Miejskiej w Ornecie z dnia 26.03.2025 r. - stanowi załącznik nr 19 do 

protokołu sesji. 

21. Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między sesjami. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 21. Sprawozdanie Burmistrza z prac 

między sesjami. Proszę Panią Burmistrz o przedstawienie sprawozdania. 

 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka przedstawiła Sprawozdanie Burmistrza z pracy w okresie między 

sesjami, które stanowi załącznik nr 20 do protokołu sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję. Bardzo otwieram dyskusję. Proszę Pan radny Adam 

Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca Wysoka Rado, chciałbym dopytać na temat spotkania z 

panią z ZOZ w Lidzbarku Warmińskim o szczegóły, jakie Państwo ustalili na temat tej opieki weekendowej i 

świątecznej. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę Panią Burmistrz.  

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Tak ustaliliśmy właściwie tyle, że Pani Dyrektor dowiedziała się, czy, 

bo była inicjatywa z naszej strony i jest nadal, że oczywiście my dołożymy wszelkich starań, jak i środków 

finansowych na uruchomienie tej opieki. Nie ma na ten moment za bardzo chętnych na to. Niemniej jednak 

Panu Radnemu Mariuszowi Wocialowi udało się nawiązać kontakt z jedną z pań doktorek, która wyraziła 

już chęć na współpracę z nami i najprawdopodobniej pewnie jednak zrobimy to my, umową, tak jak było 

to dotychczas z gminą, a tutaj doktor, z opieką pielęgniarską, gdyż z uwagi na to, że przez ZOZ jest to sprawa 

dosyć skomplikowana. I trzeba byłoby to od przyszłego roku, więc chcąc w tym roku uruchomić 

najprawdopodobniej od maja, tak Mariusz? Nie, jeszcze od to tutaj...  

Radny Mariusz Wocial: [Wypowiedź bez mikrofonu niezrozumiała] I, że od kwietnia ona chciałaby już 

ruszyć, przed świętami.  

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: [Wypowiedź bez mikrofonu niezrozumiała] ...z naszymi radcami 

prawnymi zaopiniowaną, więc czekamy na spotkanie z panią doktor, podpiszemy umowy. I jeżeli dobrze 
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pójdzie to jeszcze przed świętami uruchomimy ten gabinet. No bo już mamy przygotowane wszystko, więc 

tylko kwestia była właśnie decyzji Pani doktor. No nie jest to łatwe, nie ma lekarzy, nie ma lekarzy w 

szpitalach, tak jak pani Dyrektor powiedziała, sama się boryka z wakatami i z kadrą, bo uciekają, rezygnują, 

wyjeżdżają, więc naprawdę nie jest łatwo. I jeszcze dodam tyle, co pani dyrektor powiedziała, że opieka 

świąteczna i weekendowa de facto jest, tylko że to jest na innym troszeczkę zasadach, że przyjeżdżają i 

opiekują się osobami, ZOZ w tym momencie, opiekuje się z osobami na terenie zarówno gminy, jak i całego 

powiatu, ale wiadomo nie jest to, aż tak. Tutaj byśmy proponowali na ten moment 2 razy, raz na dwa 

tygodnie, tak, także nie co niedzielę, bo też pani doktor no niestety większym czasem nie dysponuje, więc 

co drugi tydzień wstępnie byśmy taką uruchomili opiekę. I oczywiście od razu podkreślę, będziemy 

prowadzić rejestr statystyczny i zobaczymy jak to w ogóle wygląda, bo jeżeli okaże się, że faktycznie nie ma 

zainteresowania, bo też takie sygnały dochodziły, że to różnie bywa, że w poniedziałek i tak ludzie idą do 

przychodni i mówią, że chcą się przebadać jeszcze raz, bo takie też mamy sygnały od lekarzy, no to troszkę 

to się chyba mija z celem, że... ale zobaczymy. Jesteśmy, mamy przygotowane finanse, więc tutaj 

zabezpieczone środki w budżecie i uruchomimy, jeżeli tylko umowa zostanie podpisana przez panią doktor. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Nikt więcej nie zgłasza się do dyskusji, a więc 

zamykamy punkt 21. 

22. Interpelacje i zapytania radnych składane zgodnie z art. 24 ust. 3 - 6 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o 

samorządzie gminnym (t.j. Dz.U. z 2024 r. poz. 1465 ze zm.). 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 22. Interpelacje i zapytania radnych 

składane zgodnie z artykułem 24 ustęp 3-6 ustawy o samorządzie gminnym. Proszę bardzo, pan radny 

Adam Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca Wysoka Rado, Szanowni Państwo, niedawno zgłosił się do 

mnie jeden z przedsiębiorców, który działa na strefie przedsiębiorczości z problemem wyścigów pirackich 

na ulicy Przedsiębiorczej, na ulicy Przemysłowej, na tym przedłużeniu, na tej słynnej prostej. Obiecałem 

mu, że takie zapytanie na piśmie, na sesji złoże do pani Burmistrz w oczekiwaniu na odpowiedź. Pozwolę 

sobie odczytać te pismo. Od wielu lat nasze, władze naszego miasta, borykają się z problemem piratów 

drogowych wypróbowujących moc swoich pojazdów na prostym odcinku drogi na istniejącej strefie 

przedsiębiorczości. Szczególnie uciążliwe staje się to w sezonie letnim, gdy duża szybkość motocykli i 

samochodów osobowych zagraża bezpieczeństwu spacerujących na tym terenie mieszkańców. Na strefie 

na rowerach i hulajnogach jeżdżą dzieci. W każdej chwili może dojść do groźnego wypadku. Poza tym 

problemem braku bezpieczeństwa zgłosił jeden z przedsiębiorców prowadzących działalność gospodarczą 

na tym terenie, twierdząc, że kilka razy uniknął wypadku wyjeżdżając ze swojej posesji na wspomnianą 

drogę. Drugim istotnym problemem staje się wydawany przez rury wydechowy hałas. Mieszkańcy ulicy 

Przemysłowej mają otwarte okna w miesiącach letnich, a piraci drogowi urządzają sobie różnego rodzaju 

wyścigi. W związku z tym, zgodnie z artykułem 24 ust. 2, 3, 5 ustawy z dnia 8 marca o samorządzie gminnym, 

zawracam się z zapytaniem dotyczącym możliwości ograniczenia ruchu na strefie przedsiębiorczości 

pozwalającym na zainstalowaniu progu zwalniającego, który ograniczyłby samowolę i bardzo szybką jazdę 

samochodów i motocykli. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby jakąś 

interpelację? Nie widzę, a więc zamykamy punkt 22. 
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23. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na 

poprzedniej sesji. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: I przechodzimy do punktu 23. Odpowiedzi na interpelacje, 

zapytania i wnioski oraz odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzedniej sesji. Nie mamy tutaj nic. 

 

24. Pytania i wnioski sołtysów i mieszkańców w sprawach dotyczących gminy. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: A więc przechodzimy do punktu kolejnego 24. Pytania i wnioski 

sołtysów i mieszkańcach w sprawach dotyczących gminy. Czy ktoś chciałby zabrać głos? Proszę, zapraszam. 

Prezes TBS Administrator sp. z o.o., Anna Orszewska: Szanowni Państwo Radni, ja bardzo serdecznie w 

imieniu zespołu TBS i swoim własnym chciałabym Państwu podziękować za to, że dzisiaj poparliście swoim 

głosem ideę rozwoju TBS-u. Nie będzie przesadą, jeżeli powiem, że tajemnicą poliszynela jest, że są osoby, 

które najchętniej widziałyby TBS na łopatkach, ale my pracujemy ciężko, robimy wszystko, żeby TBS szedł 

do przodu, rozwijał się. Pracuję w TBS-ie 3 rok, proszę państwa i teraz będę się chwalić. Z satysfakcją chcę 

powiedzieć, że ten rok 2024 zamknęliśmy malutkim plusikiem. Nie jest to duży zysk, natomiast jest to zysk, 

nie jest to strata i zamierzamy tę tendencję utrzymać. Chciałabym też bardzo serdecznie podziękować 

Włodarzom Ornety za zaufanie i dobrą współpracę, a jeżeli którykolwiek z Państwa Radnych ma jakieś 

pytania dotyczące sposobu funkcjonowania TBS-u, naszej pracy, to ja bardzo serdecznie, niezmiennie 

zapraszam Państwa do siedziby TBS. Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Proszę 

bardzo, zapraszam mieszkańca. 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………….: Dzień dobry Państwu, witam Panią Burmistrz, Pana Zastępcę, Panią 

Przewodniczącą, wszystkich Radnych, mieszkańców. Pierwsze pytanie, czy ja mogę w ogóle usiąść i wziąć 

mikrofon do ręki, bo będzie mi po prostu wygodniej, bo troszeczkę materiałów mam pewnych. Temat jest 

znany. Uśmiechnijmy się Państwo. Wiecie co, rozmawialiśmy tutaj na ostatniej tej komisji, no nie 

przyszedłem tutaj, że tak powiem o tak sobie, co nie. Macie świadomość, że co my robimy, jaką mamy 

intencję, w jaki sposób to w ogóle działa, co to ma na celu i ta nasza impreza, czyli oddolne działanie 

mieszkańców Ornety, mianowicie, no, organizacja imprezy, tak, związana jest z Paczangą Fest, która już tak 

naprawdę jest to 3 edycja, zrobiliśmy to, że tak powiem od samego takiego małego dołku. Jakoś to idzie, 

idzie to dość bardzo dobrze, tak jak tutaj się chwalą wszyscy, to ja też się pochwalę, że co do line upu, to 

już mamy nawet nagrany 2026 rok zespoły, drodzy Państwo, tak że my nie stoimy w miejscu, co nie. I teraz 

powiem tak, no ja jestem troszeczkę po tej Komisji ostatnio zniesmaczony, drodzy Państwo, bardzo tym, w 

jaki sposób podeszliście w ogóle do tematu. Chociażby po tej Komisji przeprowadziłem sobie też rozmowy 

z niektórymi tam radnymi i tak troszeczkę wiecie co, no dzisiaj wcisnęliście ten guzik za tym co, o czym 

rozmawialiśmy na tak, a finalnie wyszło tak, że no ktoś mówił, że o czymś nie wiedział. No to takie, ja nie 

wiem, ktoś o czymś nie wie, a jest na tak, no to takie jakieś, to jest takie niedopowiedzenie. Ale to nic, to 

już zostawię sobie, że tak powiem dla swoich. Przeczytam Wam Państwo jeszcze tutaj, bo to już tak idzie 

do przodu, to co ostatnio Wam czytałem na tej Komisji, czyli na temat tego jak wypowiadają się artyści w 

Polsce na temat tego naszego przedsięwzięcia, bo robiłem to ostatnio, więc jeszcze raz to zrobię. Nie będę 

oczywiście nazwisk tutaj podawał, bo z racji, że to się nagrywa, nie można tam te RODO i te inne rzeczy, to 

po prostu nie będę mówił kto to, ale wiecie. Festiwale możemy podzielić na profesjonalne i amatorskie. 

Wśród amatorskich jest coraz więcej świetnie przygotowanych i zorganizowanych. W ten weekend 

odwiedziliśmy dwa festiwale w krzakach. Ultra Hause Piknik w Żelbezku, to jest na południu, to jest w takim 
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wieś mała, co nie. Tam nie ma domów, nie ma zabudowań, nie ma nic. To jest 16 edycja festiwalu. I Paczanga 

Fest w Bażynach. Oddalono 500 km, ale w podobnych okolicznościach przyrody, przyrody, czyli na wsi. 

Bardzo różne, ale oba super. Najfajniejsze jest to, że ludzie na tych małych festiwalach dbają sami o siebie 

i to się udaje. Szacun dla organizatorów za pomysł i wytrwałość UCP, czyli Ultra Hause Piknik oraz Paczanga 

w Bażynach. I tu jest zdjęcie i tak dalej. No i to jest taki komentarz osób, które jeżdżą po festiwalach, 

wszystkich w Polsce, takich niezależnych, punk rockowych, ska, zresztą nawet i też takich w ogóle 

większych. No i zaprzyjaźniona to jest ekipa, która też zmontowała fajny reportaż, według mnie, który 

bardzo wpływa też promocyjnie na wizerunek gminy. I oni napisali tak w komentarzu, na Ultra House Piknik 

w VOL 15 nie byliśmy, ale za to byliśmy na Paczanga Festu naszych sąsiadów, takie imprezy mają swój klimat. 

No i ten Pan napisał, wczoraj było mistrzostwo. W szoku byłem, wiecie. Później przeczytam Wam następne 

kwestie, to co mówią na ten temat, wypowiadają się ludzie, ci sami, którzy dalej to promują na temat 

innego festiwalu, który też jest oddalony od takiej jakiejkolwiek w ogóle zabudowań i innych rzeczy. To jest 

Dynia Fest DIY, 4 edycja była. No i napisane jest tak, że no za naszym zdaniem jest to impreza, która albo 

już jest, albo za chwilę będzie najlepszym DIY, czyli zrób to sam, festiwalem w kraju. Fantastycznie 

zróżnicowany line-up, bez słabych punktów, solidne logistyczne rozwiązania dające komfort i 

bezpieczeństwo, bogata i różnorodna oferta, w dodatku nie tylko muzyczna, a przede wszystkim jedno z 

niewielu miejsc w tym kraju, gdzie spokój i piękno przyrody trzymane są z dala od konsumpcyjnych paszczy 

naszych złych nawyków. No i tam póki co z naszej perspektywy dostrzegamy jeden minus, odległość, bo to 

jest bardzo daleko, to jest w południu, Gorlice, to jest w górach, gdzieś tam miejscowość, ale jest teren taki 

położony. Od wpierw chwalenia się do takich już troszeczkę gorszych tematów i tutaj akurat jest kwestia, 

którą poruszył też jeden taki z organizatorów, bardzo znana postać w Polsce, która organizowała w mieście 

wojewódzkim, duży festiwal. Niestety po 15 latach, ten festiwal się rozpadł, no ale to niestety, no ja Wam 

powiem drodzy Państwo, przez to, przez niestety, przez to, że za złe jakieś zarządzanie włodarzy. No tak, 

ciągle jednak nie mogę pogodzić się z marnowaniem zasobów tego, co budowaliśmy przez 15 lat. W 

mieście, które rozpaczliwie i nachalnie szuka swojej tożsamości i wydaje się, wydaje na kolejne wydumane 

opracowania gigantyczne pieniądze, łatwą ręką ucina się lokalną inicjatywę, która spełnia wszystkie kryteria 

tych 20-tych już badań. Co jest problemem? No problemem to fakt, że decydenci nie mają kontroli prawa 

do imprez, które były w wizytówką miasta, a sami nie potrafią zbyt wiele wykreować. To jest takie dość 

mocne wykreować i powoduje to, że zniszczą wszystko to, co wyrasta ponad ich możliwości. Drodzy 

Państwo, podczas ostatniej Komisji ja próbowałem tak troszeczkę Was, no nie wiem, naprowadzić na taki 

może kierunek. Ja nie chciałbym, żebyście to odbierali za jakąś tam uszczypliwość z mojej strony, ale wiecie, 

my się, my harujemy, ciężko harujemy, co nie. To, co my robimy, poświęcamy bardzo dużo energii, poza tym 

tak jak każdy z Was pracuje, poświęcamy pieniądze. Ja Wam powiedziałem zresztą to na Komisji, w tamtym 

roku wydałem nie 500 zł na imprezę, tylko to są tysiące, dołożyłem do tego biznesu. I to nie zrobiłem po to, 

żeby mi się po prostu hop-siup, bo mam, no mam zajawkę, to zgodzę się, ale zrobiłem to między innymi po 

to, żeby, nie wiem, no ludzie coś z tego mieli, bo nie oszukujmy się, drodzy Państwo, mówię to teraz akurat 

do tej ekipy z prawej strony, przez 8 lat to tu się nic w Ornecie nie działo. Jak Wy mi powiecie, że tu się jakoś 

działo coś dla ludzi, ściągaliście ludzie, to ja po prostu, za przepraszam, uśmiechnę się w twarz dla Was, 

naprawdę. Na dzień dzisiejszy Wam powiem, drodzy Państwo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: My byśmy prosili o pytania. 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………..: Dobrze, zaraz będą, jeszcze tylko jedną rzecz wyjaśnię. Na obecną, na 

etapie, na ten festiwal, który teraz robimy, to przyjeżdża bardzo dużo z Polski ludzi już, co nie? Około 100 
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biletów mamy sprzedanych, to są wszyscy ludzie z Polski tutaj jadą, tu nie jadą ludzie miejscowi, to na razie 

tego, co jest z Polski, Kraków, Warszawa, inne miasta i tak dalej, i tak dalej, to jest po prostu dużo. A już nie 

mówię o ilości zespołów, które dziś jest 50-60 osób z zespołów, z całej Polski, które grają na potężnych 

festiwalach, grały na Poland Rock, objeżdżają wszystkie festiwale w Polsce. Nam się udało to po prostu 

zrobić dość szybko, żeby to jakoś miało miejsce. No i teraz ja Wam powiem Państwu tak, no na tej komisji 

troszeczkę wprowadziliście mnie w błąd, w momencie jeżeli chodzi o kwestię dotyczącą tego, że trzeba 

złożyć pismo, bo był procedowany projekt uchwały dotyczący zmiany planu zagospodarowania 

przestrzennego dotyczące działki 265, gdzie są piękne ostatnie tereny zielone, a co tam się dzieje to jest w 

ogóle tragedia. Ja polecam tam jak ktoś pojedzie naprawdę i zobacz co tam się dzieje. I teraz wy te ostatnie 

takie zielone tereny, dla których ludzie chcą przyjechać, wy to próbujecie po prostu nie wiem sprzedać, 

podzielić, zrobić, zarobić i tak dalej. Mowa była o różnych rzeczach, że, że nie wiem, no bo pieniędzy gmina 

nie ma, no to dzisiaj właśnie już był tutaj etap poruszony, temu czemu nie ma gminy, tak, nie ma, nie ma 

PWiK pieniędzy, bo długi, bo coś tam. No ktoś do tego doprowadził, tak, ale drodzy Państwo, nie szukajmy 

pieniędzy, ja uważam, w inicjatywach lokalnych, które wspierają, bo jakoś tam lokalną tutaj całą gminę, bo 

tak naprawdę, no nie oszukujmy się, gmina Orneta, tutaj nie będzie dużych, jakichś, nie wiem, 

przedsiębiorstw, tylko tutaj trzeba, ja uważam, zresztą to dużo ludzi uważa, stawiać na kulturę i stawiać na 

po prostu ochronę środowiska, na jakieś kwestie o stanie terenu, na turystykę. Bo tutaj, no tu nie będzie 

przemysłów. Na poprzednich gdzieś latach było mówione, że tu będą firmy, na strefach. No nie ma tych 

firm, co nie. Dlatego to troszeczkę kierunek według mojej oceny i macie świadomość, że jest po prostu inny. 

I teraz do czego dążę? Dlatego teraz takie pytanie, czy ta uchwała dotycząca tego zmiany planu 

zagospodarowania przestrzennego, czy ona jeszcze ma możliwość zmiany? Bo wprowadziliśmy Państwo w 

błąd, że na etapie procedowania, czyli w momencie, kiedy opiniowaliście tą uchwałę, nie możecie nic 

zrobić, bo nie ma pisma. To nie jest prawda. Mogliście to zrobić. Mogliście to zrobić. Ja się dowiadywałem. 

Bo to jest opinia, że jeżeli wchodzą jakieś tam, wiadomo, ja rozumiem, że może nie było pisanego wniosku 

jakiegoś, oczywiście, to dlatego dążę do tego, że zostałem pracownika Urzędu Miasta wprowadzony w błąd. 

Tak, bo ktoś mi powiedział, już tam nazwisk nie będę rzucał, że po prostu nie można, bo nie, bo to gmina 

za to odpowiada. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Pani Burmistrz, chcę odpowiedzieć na to pytanie... 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………….: Dobra, dobra.... 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Na to pytanie, które teraz zostało zadane, tak? 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………….: Dobra, jasne. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Właśnie na Komisji, nie wiem, czy Pan dobrze zrozumiał... 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………..: Zrozumiałem... 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Ale wydaje mi się, że chyba jednak Pan nie zrozumiał do końca, bo 

nawet Pan Józef Uzar powiedział to bardzo wyraźnie i głośno, to jest przystąpienie. Ja oczywiście 

powiedziałam, bo byłam zdziwiona, że dopiero teraz, bo procedura trwa już drugi rok i do tego czasu ja 

osobiście nie słyszałam ani jednego głosu, który mówiłby, że dokładnie do tej działki jest jakieś weto. Ja 

procedurę zaczynałam, więc dlatego mogę się wypowiedzieć. Do mnie nie dotarła ani jedna informacja, że 

ta działka jest zagrożona, że powinno nie być tam mieszkaniówki. To o czym teraz …………mówisz. Jestem, 

jak wiesz, całym sercem za Twoim festiwalem i myślę, że większość z nas jest za tym, bo inicjatywy takie jak 

ta są bardzo cenne. To jest etap projektu i do każdego projektu zawsze można wprowadzić zmiany. Tak jak 

zresztą widać to na załączonym obrazku, że na każdej nawet sesji, w każdym momencie, zanim coś się 
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uchwali, można wprowadzić zmiany, sugestie, wycofać. To jest zawsze do zrobienia i tu było bardzo mocno 

podkreślone, że będą jeszcze konsultacje, będzie wyłożenie i tu czekamy na wniosek, najlepiej formalny, 

żeby nigdzie to nie umknęło. Ja już swoją drogą to zaznaczyłam, bo od razu po komisji zrobiliśmy na drugi 

dzień też weryfikację skąd i co i jak, dlaczego, kto to tam wnioskował. No poprzednia wizja była taka. 

Dlaczego nie wiem, no była taka wizja, ale jak są już sugestie i argumenty zasadne, to my się nie upieramy. 

To nikt tu nie powiedział, że to już jest przyklepane i tak ma być, więc nie zgadzam się z tym, co tu zostało 

powiedziane, że już została podjęta decyzja. Decyzja dopiero jest w trakcie. 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………….: Ok, to w takim razie... 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: I możemy w każdym momencie, kto wprowadził w błąd, nie wiem. 

Na pewno nie byłam to ja i do mnie osoby, która merytorycznie prowadziła tą sprawę, nikt nie wniósł żadnej 

ani sugestii, ani uwagi, więc nie wiem, jeżeli była to osoba niekompetentna, no to przykro mi bardzo, że 

udzieliła takiej informacji. I to, o czym też od razu przy tej okazji powiem, dlatego zawsze zapraszam do 

osób kompetentnych, do tych, które się zajmują i znają się na rzeczy. Nie na korytarzu kogokolwiek zaczepić, 

tylko naprawdę do merytorycznych osób, a takie są osoby w urzędzie i czy to w tej sprawie, czy w innej. 

Ponadto chciałam też zauważyć, że jeżeli uważasz, że Gmina nie sprzyja, nie pomaga, nie chce, żeby ten 

festiwal się rozwijał, to jest mi bardzo przykro, bo już zadeklarowaliśmy wsparcie i pomoc w postaci 

patronatu, chociażby nagłośnienie, pomoc w wyposażeniu w toj-toje. Może to nie jest dużo, ale jeżeli to 

nie jest współpraca, to w takim razie czego oczekuje prywatny przedsiębiorca, który organizuje sam 

prywatną imprezę, żeby jeszcze Gmina dawała? Ja uważam, że naprawdę robimy dużo i jeżeli mi się zarzuca, 

że ja nie współpracuję, czy my nie współpracujemy, to się z tym nie zgadzam, bo naprawdę robimy wszystko. 

To, że tego jeszcze może nie widać, bo dużo rzeczy jest różnych i nie jedyna jest kultura i oświata, czy 

chociażby właśnie imprezy, bo jest dużo innych rzeczy, na których też trzeba się skupić i skoncentrować i 

działamy cały czas. Więc tu w tym miejscu chciałabym powiedzieć, że to wszystko, co zostało napisane jest 

nieprawdą i trochę bardzo mocno krzywdzące dla nas, dla naszej współpracy. To tyle chciałam powiedzieć. 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………….: Znaczy, no to ja się w takim razie, no nie zgodzę, no bo drodzy 

Państwo, musicie sobie przypomnieć, chyba tutaj też tą ostatnią rozmowę, która była, tak? No bo 

mówiliśmy na temat, zarzucacie mi Państwo teraz kwestię dotyczącą chociażby tego, że wniosek. No na 

etapie procedowania można wszystko zmienić w uchwale. Można, no właśnie, dobrze. Była procedura teraz 

zaopiniowania uchwały, więc jeżeli … 

[wypowiedź z sali: ,,Przystąpienia”] 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………………: Ok, ja rozumiem. To jeżeli, jeżeli, jeżeli drodzy Państwo chcecie 

pozostawić tereny zielone na tym terenie, to można, można to wykreślić i czyli to umiera śmiercią 

naturalną, tak zwaną, tak? 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: To jest procedura ustawowa. I dlatego poprosiliśmy o wniosek 

formalny. I do procedury, ten wniosek zostanie wprowadzony i wtedy Komisja Urbanistyczna, radni 

zapoznają się z tym i albo zmienimy, bo niekoniecznie, bo coś tam trzeba zrobić. Jeżeli to co powiedziałam, 

my dążymy do tego, żeby to był teren na przykład zieleni urządzonej, żeby można było postawić altany, 

rekreacyjny, właśnie teren zielony, ale wykorzystany, a nie nieużytki, to można to zrobić inaczej. I te wnioski 

mogą być wzięte pod uwagę i mam nadzieję, że będą, ale jeżeli rozmawiamy normalnie i jest to 

partnerstwo, to przecież o to w dialogu chodzi, a nie zarzucanie i szykanowanie... 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………: Ale ja prosiłem o rozmowy… 
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Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: I szykanowanie, że my już podjęliśmy decyzję, której jeszcze tak 

naprawdę nikt nie podjął i z tym się nie zgadzam. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………….: Więc, a czy ja prosiłem o rozmowy? Kilkukrotnie z tego, co 

dobrze pamiętam, ale no stało się, jak się stało. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Ja myślę, że trzeba umówić się do Pani Burmistrz na spotkanie. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………: Ale no ja prosiłem, tak, były rozmowy gdzieś tam o to. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Wyjaśnić, tak? Ale nie będziemy teraz polemizować na ten temat, 

bo to jest tak naprawdę. Przekrzykiwanie się, do niczego nie prowadzi. 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………………..: No i oczywiście, ja też jestem. Więc no tak, w takim razie pytanie 

moje, jakie drodzy Państwo macie pomysł na tą działkę? 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Tak jak powiedziałam.  

Mieszkaniec Gminy Orneta …………………..: Czyli?  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę, pani Burmistrz. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Przed chwilą powiedziałam. Zależy nam na tym, żeby ten teren był 

wykorzystany, na przykład, i to powiedziałam również na komisji, nie od razu zabudowa mieszkaniowa, bo 

faktycznie docelowo można by było, ale po tych sugestiach, które Pan tu powiedział, może wystarczy nam 

zieleń urządzona na przykład, tak, która zaspokoi i Pana potrzeby festiwalowe... 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………..: To nie są moje, bo my założyliśmy stowarzyszenie. To nie jest moja 

potrzeba. Mieszkańców to jest potrzeba. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Ja mówię, jeżeli festiwal odbywa się na Pana terenie, jako prywatna 

impreza, a w sąsiedztwie będzie teren zieleni urządzonej, na którym będzie strefa przestrzeni zieleni 

parkowej na przykład, to chyba będzie współgrało? Czy nie uważa Pan? 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………………: Uważam, że tak. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: I na pewno nie będzie kolizji żadnej. I o to nam chodzi, żeby 

współgrać, a nie rywalizować, ani nie walczyć. 

Mieszkaniec Gminy Orneta …………………..: Ale to nie chodzi o walkę, tylko rozmowa nasza polegała, 

podczas ostatniej komisji, rozmawialiśmy, tak? 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Tak. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………….: No teraz ja widzę, że w ogóle nagle obraz jest inny. Wcześniej... 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Nie nagle, tylko wysłuchany... 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………: Na komisji rozmowa była troszeczkę inna, bo drodzy Państwo 

powiedzieliście, że chcecie sprzedać część działek, coś tam i tak dalej. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Nikt nie powiedział, że chcecie sprzedać. Proszę nie wkładać w usta 

czegoś, czego nie było. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………: Aha, nie będę tu włanczał. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Bo wszyscy byliśmy, mówiliśmy teoretycznie o planach gdzieś tam, 

że może kiedyś, może ktoś myślał tak, bo to jest propozycja sprzed 2 lat, tak? Zgadza się Pan z tym? 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………….: Tak. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: To nie jest tu i teraz wymyślona sprawa przez nas. My kontynuujemy 

to. Są nowe wnioski i te wnioski będą rozpatrywane. Nie ma przecież z tym problemu. I od razu było to 

Panu powiedziane. Rozdmuchał Pan sprawę zupełnie, odwrócił Pan kota ogonem. I ja to mówię z całą 

odpowiedzialnością i nie byłam sama na tej komisji. Są osoby, które też uczestniczyły i nic, nie zapadła żadna 



 Strona 26 z 30  
BRM.0002.3.2025 Protokół nr 3/2025 XI sesji Rady Miejskiej w Ornecie w dniu 26 marca 2025 r. 

decyzja, żeby była jasność. To jest projekt. Przystępujemy do zmiany, w której możecie składać wnioski, 

będą konsultacje i będziemy to wszystko rozważać. Więc nie widzę w ogóle jeszcze problemu z tym, bo nie 

ma jeszcze, żadna decyzja nie zapadła. Pan apeluje i bardzo dobrze, że Pan przyszedł, zasugerował swoje 

uwagi. Są bardzo cenne, na pewno będziemy je brać pod uwagę, bo już na drugi dzień rozmawialiśmy o 

tym, że warto to wziąć pod uwagę. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………: To teraz no, bo Pani mówi o kwestii, chociażby no... 

Radny Marcin Jotko: [wypowiedź niezrozumiała] 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………: Panie Jotko! 

Radny Marcin Jotko: [wypowiedź niezrozumiała]  

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………….: Mieszkańcy nie słyszeli. Mieszkańcy nie słyszeli. Ja wiem, że Pan 

słyszał, Pan dużo słyszał w życiu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: To jest punkt pytań i prosimy naprawdę o konkretne pytania. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………..: Dobrze, to teraz pytanie.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: A nie o polemikę. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………..: Czy dla pracownikom Urzędu Miejskiego znane jest zarządzenie 

numer 16/9 Burmistrza Ornety z dnia 3 marca 2009 roku w sprawie wprowadzenia Kodeku, Kodeksu Etyki 

Pracowników Samorządowego Urzędu Miejskiego? 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: [wypowiedź z sali niezrozumiała] Wszyscy są zapoznani. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………………: Dobrze. To ja bym prosił, żeby może część osób, które pracuje 

w Urzędzie wzięło sobie do serca rozdział 2 Zasady postępowania, czyli punkt 3. W swych działaniach 

Urzędnik kieruje się w zasadą praworządności, braku dyskryminacji, bezstronności, niezależności, 

obiektywności i neutralności politycznej, uczciwości, uprzejmości, życzliwości w kontaktach z obywatelami, 

zwierzchnikami, radnymi, podwodnymi współpracownikami. Braku nadużywania uprawnień, 

terminowości, przejrzystości, jawności postępowania, poszanowania godności, prywatności, braku 

rozpowszechniania nieprawdziwych i niesprawdzalnych informacji. W nawiasie, plotkarstwo i pomówienia, 

odpowiedzialności o rozwoju kompetencji i wiedzy, dbałości o dobre imię Urzędu i pracowników 

samorządu. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję. Proszę Pani Burmistrz, chcę zabrać głos. Nie wciskaj. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Jeżeli Pan ma jakieś uwagi do pracowników konkretnych, proszę 

złożyć to na piśmie i my rozpatrzymy każdą jedną skargę, jeżeli taka wpłynie. Nie było do tej pory żadnych 

sugestii i jeżeli Pan tu coś insynuuje, to, to jest za bardzo ogólne. Wszyscy urzędnicy, tak jak Pan powiedział, 

przestrzegają zasad i powinni przestrzegać. Jeżeli jest coś nie tak, proszę to złożyć na piśmie i złożyć 

formalną skargę. Wtedy zajmiemy się tą sprawą, bo dla mnie w tej chwili to jest bardzo ogólne. Ja nie wiem, 

o kogo chodzi, jaka sytuacja, w jakim momencie. Ja nie zauważyłam żadnych dyskryminacji ani złego 

traktowania naszych mieszkańców. Także dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Proszę Pan radny Adam Kaczmarek. 

Radny Adam Kaczmarek: Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, Szanowny Panie. Uśmiecha się Pan do 

prawej strony sali do radnych. Rozumiem. Natomiast chcę Panu powiedzieć, że na tej sali siedzi większość 

radnych po obu stronach tego stołu, którzy zasiadali w Radzie minionej kadencji. Zarzuca Pan, że nic się w 

Ornecie nie zrobiło, czyli jest Pan niedoinformowany. Bardzo proszę Pana, żeby Pan zerknął do wykonań z 

budżetu za poszczególne lata, zerknął w inwestycje, które zostały poczynione i później możemy o tym 

dyskutować. Mieszkańcy naszej gminy oczekują od nas działania, dbania o porządek, o ład, o inwestowanie 
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w infrastrukturę, o zapewnienie im bezpieczeństwa. Sprawa kultury jest bardzo ważną sprawą. Ja się 

zgadzam i nie mam nic przeciwko festiwalowi, który Pan organizuje. Natomiast prosiłbym o większy 

obiektywizm i takie realne podejście do ocen jakichkolwiek i kogokolwiek, bo one są po prostu krzywdzące. 

Tyle na ten temat. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo, Panu Radnemu. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ……………………: Tak odpowiem na szybko. Nie, no ja gratuluję ogólnie tego, 

drodzy Państwo, że w ostatniej kadencji, co Wy zrobiliście, bo naprawdę dużo zrobiliście, ja w żaden sposób, 

Pan nie słuchał mnie, nie powiedziałem tego na temat, że nic się nie działo w Ornecie, mówię w sferze 

kulturalnej, okej, bo ja nie mówię o tym, że nie zostały poczynione jakieś inwestycje. Według mnie 

inwestycji zostało poczynione ich dużo, chapeau bas, drodzy Państwo, naprawdę. Tylko mi chodzi, ja to 

gdzieś wspominałem, okej, mamy drogi, chodniczki, ale co dla ludzi, drodzy Państwo, naprawdę. My 

wkładamy serce i to ja też nie chciałbym, żeby dzisiaj ktoś mówi, że to mój festiwal, to nie jest mój festiwal, 

drodzy Państwo. My założyliśmy stowarzyszenie specjalnie. W tamtym roku działaliśmy jako grupa 

nieformalna, teraz mamy stowarzyszenie, które działa, rozumiecie. Mamy stowarzyszenie wpisane w 

stowarzyszeniu, w statucie jest, że robimy to za friko, za darmo, DIY, robimy to za darmo, my nie nastawiamy 

się na kasę, rozumiecie. My nie chcemy zarabiać na tym, my chcemy to zrobić naprawdę no, ja mówiłem 

na sesji teraz, taki zespół Chelsea, który grał z zespołami The Ramones, The Clash, wiecie no, na plakacie 

tego zespołu, który u niego jest, jest miasto Berlin, Hamburg, Wiedeń, Kosice, potężne miasta europejskie 

i Bażyny gmina Orneta W tym roku chciał zespół przyjechać z Argentyny do nas, ale odmówiliśmy. 

Odmówiliśmy, po prostu już było za bogato, a za śmieszne pieniądze, naprawdę, za takie pieniądze, że to 

po prostu, jakbym Wam powiedział, to byście się zaśmiali. Tutaj w ogóle w żaden sposób, żadnych zasług 

Wam, naprawdę, źle się, źle się zrozumieliśmy, co nie, okej. Naprawdę, pracujmy, to nie jest tak, ja nie 

chciałbym, żeby to ktoś teraz odbierał, że to ja wchodzę, dyskryminuję, gdzieś tam ktoś nic nie robił, jakieś 

i tak dalej. Są emocje i tak dalej, tylko, że w pewnych kwestiach, gdzieś tam jak są jakieś niedomówienia, 

ktoś prosi o jakąś kwestię, o jedną rzecz, drugą, to się później robi. Ja, Pan mówi, po tej prawej gdzieś tam, 

to ja troszeczkę mam, że tak powiem, na Bażynach troszeczkę współpracowałem tam w poprzedniej Radzie. 

Ja się powstrzymam, dobrze? I zostawię. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dobrze, dziękujemy. Pan radny Piotr Junko jeszcze prosi o głos. 

Proszę bardzo. 

Wiceprzewodniczący Rady Piotr Junko: Bardzo dziękuję. Jeszcze tylko w kwestii wyjaśnienia, może 

pewnych spraw takich technicznych, no i też kompetencyjnych, bo chyba wracał będę co sesję do tego, bo 

będę mówił oficjalnie, przyszedł Pan na komisję i czułem takie oczekiwanie, rozmawialiśmy zresztą później 

też po komisji, czułem takie oczekiwanie, że ten punkt zostanie wstrzymany, że nie będzie Rada procedować 

lub zmieni interesujący Pana załącznik, tak? Z tym, że trzeba wziąć pod uwagę, że Rada Miejska nie 

podejmuje decyzji tu i teraz w danym dniu, czy mając 2 dni. To jest praca, tak jak słyszeliśmy, 2 lat, a ja 

sądzę, że więcej, bo do tego tematu się podchodziło już od wielu, wielu lat i wiele mieszkańców Bażyn 

oczekuje na te zmiany, chcą robić swoje inwestycje na własnym terenie, tak, prywatnym i również działka, 

o której Pan mówi, własność gminy, również może mieć większe oczekiwania nie tylko Pana. I w związku z 

tym, jeśli Rada Miejska ma rozpatrzyć to ponownie, to po złożeniu Pana wniosku na pewno się takie 

konsultacje szersze odbędą, bo nie możemy podjąć jednoosobo... na wniosek jednej osoby decyzji 

uwzględniającej tylko Pana sugestie, tak? To tak tylko gwoli wyjaśnienia. Dziękuję bardzo. 
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Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo, zamykam już ten temat na dzisiaj. Ten temat, 

jeżeli ktoś chce jeszcze zabrać głos, to proszę bardzo. Znaczy tamtą dyskusję zamykamy, a jeżeli w innej 

sprawie to zapraszam. I mieszkańców oczywiście. 

Mieszkanka Gminy Orneta ……………………..: Ja mam takie, ja jestem przede wszystkim sama od siebie, też 

jako od sołtysa, dlatego, że mój brat nie mógł być na sesji, obowiązki go zatrzymały. Ja mam pytanie, bo 

tylko pytania zadajemy, do Zastępcy Burmistrza. Ja wysłałam do Państwa pismo w lipcu tamtego roku na 

temat progu zwalniających. Chciałam się zapytać, co jest w tej sprawie zrobione, czy zostały w budżecie 

gminy te środki zabezpieczone? Jak Pan mi w piśmie to napisał, że zostaną zabezpieczone. No to najpierw 

jedno pytanie. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Proszę Pana Burmistrza o odpowiedź. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Środki na ten cel nie zostały zabezpieczone, ale są środki, 

które są na remonty dróg i teraz będziemy zamykać niedługo akcję zimę. Jeżeli środki jakieś będą, to 

będziemy na pewno realizować według harmonogramu i ważności. 

Mieszkanka Gminy Orneta ………………..: Wie Pan co, no to ja dzisiaj, wie Pan co, tu jest kamera. Powiem 

Pan dla tych 48 mieszkańców, gdzie my nie mamy chodnika. Zaczął się sezon wiosny, gdzie ruszają duże 

sprzęty, typu ciągniki. Pan tutaj radny mówi, że na Przemysłowej ścigają się, że ścigają się samochody. U 

nas jeżdżą potężne maszyny. Kurierzy mają chyba zamontowane niemieckie silniki, bo pędzą jak niepoważni 

po tych drogach. My nie mamy chodnika. Nie mamy gdzie bezpiecznie chodzić. Moje dzieci chodzą bokiem 

do przystanku szkolnego, a Pan mi mówi, że jak zostaną pieniądze? Proszę Pana, ja uważam, że 2 zwalniacze 

to nie jest kupa tysięcy, które gmina może chyba zrobić dla danego sołectwa, tak czy nie? 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Muszę sprawdzić, czy na Funduszu Sołeckim nie było 

przeznaczone na to środków. 

Mieszkanka Gminy Orneta ……………………..: Ale proszę pana... 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Bez może jakichś takich wielkich emocji, bo to i tak musi 

przejść w ogóle dosyć długą drogę montaż tego, montaż tego progu zwalniającego. Są różne obostrzenia, 

gdzie można te progi stosować, gdzie ich nie można. Więc będziemy sprawdzać, czy na tym odcinku jest 

możliwość... 

Mieszkanka Gminy Orneta ……………………: Proszę Pana, od lipca, ja mam to pismo normalnie w telefonie, 

od lipca Pan mi w sierpniu to dał odpowiedź, że zaopiniowanie Policji, Starosty. Proszę Pana, od lipca Pan, 

nie zrobiliście tego, żeby nie było, że bez emocji, od lipca nie zaopiniowaliście tego? W ogóle nie wzięliście 

żadnych kroków w tej sprawie? No proszę Pana, do Kenii Pan by wysłał taki list, to by już zdążył wrócić. Od 

lipca 2024 roku, dziś mamy marzec 2025. Proszę Pana, to jest 7 miesięcy. 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: Sprawdzę, czy pracownik podjął działania. 

Mieszkanka Gminy Orneta ………………… Tylko tyle, tak rozumiem? 

Zastępca Burmistrza Ornety Daniel Piotrkowski: No więcej na razie na ten moment nic nie mogę. 

Mieszkanka Gminy Orneta ………………….: No mam nadzieję, że Pan to sprawdzi, ja za miesiąc tu przyjdę. 

Dziękuję bardzo. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze pytania i wnioski? W innej 

sprawie? Tak, w innej. W innej, proszę bardzo. 

Mieszkaniec Gminy Orneta ………………: Przepraszam Państwa. Ja mam tylko, wiecie, za Państwa taki jeden 

wniosek. Ja bym prosił, bo wiem, że uchwalacie co jakiś czas budżet, nie wiem jak to się odbywa w 

kwestiach takich MDK-owskich i tak dalej, czy tam, jak oni tam operują tym pieniędzmi, ale ja bym Was 
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prosiłbym, postarajcie się w budżecie zainwestować jakieś pieniądze, żeby troszeczkę wyposażyć lepiej 

MDK, co nie, bo my robiąc to, co chcemy zrobić, to troszeczkę jest problem, bo naprawdę nie ukrywam, że 

MDK jest słabo wyposażony w kwestie, tam te nagłośnienia, głośniki są okej, ale co do konsoli, takich innych 

rzeczy, jakichś tam mikrofonów, nagłośnienia, naprawdę to jest bardzo słabo. My musimy się teraz przy 

organizacji tego razem, wspólnie razem, będziemy musieli się niestety zabezpieczać, gdzieś skądś pożyczać 

różne rzeczy, co nie. A drugą kwestie chciałbym jeszcze powiedzieć, że to nie jest jeden festiwal, bo my w 

naszym założeniu, drodzy Państwo, stowarzyszenia, my chcemy zrobić więcej imprez w Ornecie. To nie jest 

raz. My chcemy wejść w współpracę z MDK-iem i może w MDK-u robić jakieś pewne fajne rzeczy, to 

pomysłów jest bardzo wiele, to nie jest jedna rzecz, co nie, naprawdę, tylko to jest kwestia takiej fajnej 

współpracy, mam nadzieję, że to się będzie po prostu układało. I tyle, co nie. No, a jeszcze na koniec, z tych 

pieniążków, jeżeli nam zostaną z tych biletów, bo mamy założenie, to my zorganizujemy imprezę za darmo 

dla miasta, załatwimy kapelę, które przyjadą do Was tutaj, gdzieś, nawet folkowe, bo są różne, różni są, że 

tak powiem, weszli z nami w współpracę różne instytucje, bo to nie musi być ska, punk rock, mogą też być, 

nie wiem, ludzie, którzy współpracują z jakimiś jugosłowiańskimi, folkowymi nawet zespołami, dla ogółu 

społeczeństwa. Dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy są jeszcze jakieś pytania? Nie widzę. To ja 

chciałam tylko przypomnieć koleżankom i kolegom radnym, że do 30 kwietnia mamy czas na złożenie 

oświadczeń majątkowych. Wszyscy druki otrzymali i żeby dopilnować tych terminów.  

25. Informacje i komunikaty.  

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Na koniec chciałam bardzo, a, informacje i komunikaty. Czy ktoś 

coś chce przekazać? [śmiech] To ja chcę. Ja chciałam bardzo podziękować wszystkim tym, którzy 

przygotowywali na tą sesję sprawozdania, bo tych sprawozdań dużo było, jest to dużo pracy. Było to 

szczegółowo referowane na posiedzeniu Komisji Stałych. Wielkie uznanie dla wszystkich państwa 

dyrektorów, przewodniczących, którzy referowali, przygotowywali, ale też proszę przekazać podziękowania 

dla wszystkich pracowników, bo wiem, że takie sprawozdanie to nie jest robione tylko i wyłącznie przez 

dyrektora, tylko to wszyscy pracownicy na to pracują. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Pani Burmistrz, 

proszę bardzo. 

Burmistrz Ornety Katarzyna Lasocka: Korzystając z okazji chciałabym przypomnieć kołom gospodyń 

wiejskich, że można składać wnioski o dofinansowanie. Już tam na stronie naszej informacja widnieje, więc 

bardzo mocno zachęcam, bo jest to dofinansowanie od Marszałka, więc bardzo, bardzo zachęcam. I proszę 

śledzić również inne stowarzyszenia i organizacje nasze pozarządowe, bo za chwilę będą też już ukazywały 

się z Zakątka Warmińskiego, również pomoc, wsparcie dla różnych tu stowarzyszeń, więc też zachęcam do 

trzymania ręki na pulsie i kontaktowania się zarówno z nami, jak i z Domem Kultury, także tutaj taka 

informacja. Dziękuję. A jeszcze dobrze, bo już 6 kwietnia zapraszam na Jarmark Świąteczny, który odbędzie 

się tutaj pod Ratuszem, bo faktycznie już sesji nie będzie, więc serdecznie zapraszam. Będzie tutaj, 

wystawią się nasi wystawcy lokalni, także na ciepły żurek wszystkich mieszkańców serdecznie zapraszam. 

Tak, dziękuję. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję bardzo. Czy ktoś jeszcze chciałby zabrać głos? Dobrze, 

jeszcze tutaj faktycznie Pan radny Marcin Jotko przypomniał, bo już do świąt się nie spotkamy, ale no jeszcze 

trochę czasu jest do świąt, ale wszystkim zarówno radnym, jak i wszystkim gościom, wszystkim 

mieszkańcom życzymy zdrowych, radosnych świąt, żeby zmartwychwstały Jezus, który się narodzi zawsze 
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był dla nas oparciem... [wypowiedź z sali niezrozumiała] zmartwychwstałym. Pomyliłam święta. [śmiech] 

Przez radnego.  

 

26. Zamknięcie obrad. 

Przewodnicząca Rady Alicja Grodowska: Dziękuję wszystkim bardzo. Do widzenia. 
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